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JUNTA 

Assistents  Absents 

Anna Alfaro 
Margarita Peña 

Montserrat Xarrié 
Josep M Guitart  

Núria Guitart 
Begoña Gil  
Toni Biada 

 

----- 

 

CANTAIRES ASSISTENTS 

Sopranos Contralts Tenors Baixos 

Montserrat Grau 
Susanna Aldea 

Carme Ros 
Carme Cirera 
Anna Lucas 

Mercè Puigdegonals 

Silbile Rapior 
Fina Prats 

M.Angela Herms 
Montserrat Calveras 

Mayte Planas 

Toni Vergara 
Jordi Camps 

Artur Condeminas 
Esteve Font 

 

 

ABSÈNCIES 

 Esther Seco Jordi Camps Toni Ribes 

 

Es convoca als i les cantaires a una reunió per definir i concretar temes que van quedar poc clars 

quan es van presentar el dilluns 15 de gener. 

No es fa convocatòria oficial d’assemblea per manca de temps però es considera la reunió com a 

tal amb caràcter extraordinari. 

En Jordi Lalanza, el director, assisteix de manera extraordinària per explicar el primer punt de la 

reunió. 

TEMES TRACTATS 

• Projecte Love & Life 

En Jordi Lalanza explica als assistents el projecte que treballarem fins a final de curs. 

▪ L’objectiu principal del projecte que té un repertori de música moderna en anglès, és 

captar nous i noves cantaires i aconseguir fer-nos més visibles al poble. Volem 

aconseguir cantaires en la franja d’edat de 40 a 60 anys. 

▪ És una obra amb escenes de teatre i música. Les cançons segueixen un fil 

conductor d’una història d’amor i vida que en Jordi ha escrit. 
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▪ Està pensat per cantar-ho amb un acompanyament d’un quartet modern. El cor 

disposarà de micròfons i hi haurà joc de llums i focus. 

▪ Pel que fa a l’escenificació es demanarà ajuda al grup de teatre al qual se li farà 

entrega d’un guió  

▪ Està previst fer el concert el 6 de juliol. 

▪ Les peces es cantaran en anglès. 

❖ Alguns cantaires proposen i demanen si es pot traduir algunes de les 

cançons per poder facilitar l’aprenentatge. Aquesta proposta és ben rebuda i 

es traslladarà a en Jordi L. 

▪ Les peces es distribuiran entre els dos dies d’assaig. Un dels dies es farà el 60% de 

les peces i l’altre dia l’altre 40% juntament amb cançons en català que formaran part 

del repertori pel concert de Sant Jordi i per un possible concert d’intercanvi amb 

alguna coral. 

❖ Aquesta proposta en principi no és ben acceptada pels assistents. La junta i 

en Jordi justifiquen el format i expliquen que és la millor manera de captar 

noves veus. Es vol provar aquest format per veure el seu funcionament. En 

Jordi també remarca que el temps d’aprenentatge de la coral ha incrementat i 

que és un factor que cal tenir en compte. 

Feta aquesta presentació una cantaire proposa cantar alguna peça d’ABBA. En Jordi 

comenta que si algú coneix alguna cançó d’aquest grup que parli d’amor i vida es pot 

estudiar la possibilitat d’incloure-la. 

Una vegada presentat i debatut aquest punt en Jordi L. abandona la reunió 

• Pianista pels assajos: 

S’explica als presents que s’havia pensat en contractar els serveis d’en Lázaro per ajudar-

nos en els assajos 2 o 3 cops al mes. Això suposaria un increment de quota. La proposta no 

és massa ben acceptada: 

Els i les assistents fan els següents comentaris: 

▪ L’increment de la quota és desproporcionat. Si les arques de la coral pot assumir la 

despesa, cap problema. 

▪ La coral podria assumir una part de la despesa. 

▪ Un increment de 30 € al trimestre, pels cantaires que només poden venir 1 dia és 

elevat. 

▪ Que vingui al concert i a 1 o 2 assajos seria el millor. 

▪ Estarà poc aprofitat ja que farà la mateixa feina que fa ara en Jordi. 

▪ Caldria mirar si surt més a compte tenir-lo com a “fixe” o fer contractes puntuals. 
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▪ Es proposa contractar-lo en els mesos finals del projecte (maig, juny, juliol) quan ja 

tinguem les peces apreses per fer un reforç. Aquesta proposta es veu bona i es 

consensua. 

• Conveni amb l’ajuntament 

L’ajuntament ha rebut queixes i comentaris sobre la quota de subvenció que rep la 

nostra entitat ja que és molt més elevada que la d’altres. Per aquest motiu ens proposa 

fer un conveni per protegir-la. 

▪ S’ha demanat ajuda a algun/a cantaire perquè faci un redactat de la història de la 

coral on quedi palès l’antiguitat i les col·laboracions i participacions al poble. La Fina 

ja ha començat a cercar informació i treballarà amb l’Artur per completar la història. 

▪ Algun cantaire comenta que fa temps ja va existir un pacte oral amb l’ajuntament a 

canvi de la subvenció. 

• Carquefou. 

Se’ns ha comunicat que es vol reemprendre l’agermanament d’Alella amb aquesta 

població. 

▪ La proposta està encara sobre la taula. Quan estigui més perfilada ja decidirem quin 

paper juga la coral. 

▪ La Fina ens anirà informant del tema. 

• Gestió de las claus de Can Lleonart 

L’entitat disposa només d’una còpia de les claus de Can Lleonart. Ja s’ha explicat en 

diverses ocasions que l’ajuntament no vol facilitar-nos cap còpia més. Fins ara la 

responsabilitat de les claus requeia sobre els membres de la junta. Es proposa als 

cantaires que ens en responsabilitzem tots i totes. 

▪ Es proposa decidir un sistema rotatiu de claus. 

❖ La Fina es presenta voluntària per gestionar les claus durant el mes de 

febrer. 

❖ Durant el mes de març se’n responsabilitzaran la Montserrat Grau, la Carme 

Cirera i la Montserrat Calveras. 

❖ El mes d’abril queda atorgat a en Toni Vergara i l’Esteve Font. 

• Estat anímic de la junta 

Primer de tot s’explica als assistents que cal pensar en un possible relleu de la junta. 

Portem molts anys tirant endavant l’entitat i no és una feina gens fàcil. És una tasca poc 

reconeguda i agraïda. 
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S’exposa el següent als i les cantaires perquè siguin conscients de l’estat anímic de la 

junta. 

▪ És una junta activa que ha presentat nous projectes per mantenir l’entitat viva. S’ha 

qüestionat més d’una vegada els projectes i s’ha posat algun pal a les rodes (potser 

de manera inconscient) 

▪ És una junta assembleària que estem oberts a parlar de tot. 

▪ Trobem a faltar un feedback positiu, de participació per “tirar del carro”. En canvi s’ha 

rebut feedbacks poc encoratjadors, més aviat negatius. 

▪ Ens sentim poc recolzats. 

 

Alguns dels i assistents comenten que sí que valoren la feina que fa la junta i 

reconeixen, per experiència d’haver-ne format part alguna vegada, que és una tasca 

feixuga i que desgasta. 

 

 

 

 

 

 

La presidenta La secretària 

Anna Alfaro Begoña Gil 

 


